

LAMPIRAN B

TERMA RUJUKAN PENTADBIRAN KONTRAK BAGI PEROLEHAN BEKALAN DAN PERKHIDMATAN

PERSOALAN	PENTADBIR KONTRAK	PENGGUNA (USER) KONTRAK
Definisi	Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Pegawai Yang Menandatangani Kontrak atau pegawai di Kementerian/Agensi yang dilantik oleh Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Pegawai Yang Menandatangani Kontrak bagi melaksanakan peranan sebagai Pentadbir Kontrak.	Agensi yang menerima bekalan atau perkhidmatan daripada syarikat.
Peranan	Menguatkuasa dan memantau pelaksanaan sesuatu kontrak berdasarkan terma-terma yang telah dipersetujui.	Wakil agensi juga boleh melaksanakan peranan sebagai Pentadbir Kontrak sekiranya dilantik sebagai Pentadbir Kontrak oleh Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Pegawai Yang Menandatangani Kontrak. Peranan Pentadbir Kontrak boleh diagihkan antara Pentadbir Kontrak yang dilantik dan wakil agensi yang dikenalpasti tertakluk kepada Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Pegawai Yang Menandatangani Kontrak.
Adakah merupakan pihak yang melaksanakan / menguruskan proses perolehan bagi bekalan/ perkhidmatan tersebut?	Pihak yang melaksanakan proses perolehan (penyediaan spesifikasi, pengiklanan, penilaian dan lain-lain) biasanya terdiri daripada pegawai di Bahagian Perolehan dan juga wakil agensi pengguna. Dalam hal ini, pentadbir kontrak mungkin terlibat dengan proses perolehan.	Pihak yang melaksanakan proses perolehan (penyediaan spesifikasi, pengiklanan, penilaian dan lain-lain) biasanya terdiri daripada pegawai di Bahagian Perolehan dan juga wakil agensi pengguna. Dalam hal ini, wakil agensi pengguna mungkin terlibat dengan proses perolehan.

PERSOALAN	PENTADBIR KONTRAK	PENGGUNA (USER) KONTRAK
Adakah merupakan penandatanganan kontrak?	Penandatanganan Kontrak adalah pegawai yang diturunkan kuasa oleh Menteri berdasarkan pemberian kuasa di bawah Seksyen 2, Akta Kontrak Kerajaan 1949 (Akta 120). Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Penandatanganan Kontrak boleh menjalankan tanggungjawab sebagai Pentadbir kontrak atau melantik pegawai tertentu di Kementerian/Agensi sebagai Pentadbir Kontrak. Contohnya KSU sebagai penandatanganan kontrak berdasarkan penurunan kuasa boleh melantik wakil agensi sebagai Pentadbir Kontrak di Cawangan Negeri/Daerah sesuatu Jabatan.	Penandatanganan Kontrak adalah pegawai yang diturunkan kuasa oleh Menteri berdasarkan pemberian kuasa di bawah Seksyen 2, Akta Kontrak Kerajaan 1949 (Akta 120). Pegawai Pengawal/Ketua Jabatan/Penandatanganan Kontrak boleh menjalankan tanggungjawab sebagai Pentadbir kontrak atau melantik pegawai tertentu di Kementerian/Agensi sebagai Pentadbir Kontrak. Contohnya KSU sebagai penandatanganan kontrak berdasarkan penurunan kuasa boleh melantik wakil agensi sebagai Pentadbir Kontrak di Cawangan Negeri/Daerah sesuatu Jabatan.
Adakah juga dipanggil sebagai pengurus kontrak?	Ya.	Ya sekiranya dilantik sebagai pentadbir kontrak.
Adakah bertanggungjawab terhadap pemantauan terma-terma kontrak?	Ya.	Ya sekiranya ditugaskan bagi memantau terma kontrak (rujuk jawapan berkaitan Peranan).

Sumber: Bahagian Perolehan, Kementerian Kewangan Malaysia